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Feljegyzés 

 

a Hallgatói Feed-Back Albizottság 2023. 09. 07-én 14 órától a Kenézy Villában megtartott 

üléséről 

 

Jelen vannak: Prof. Dr. Papp Zoltán, tudományos dékánhelyettes, a feed-back bizottság 

elnöke, Prof. Dr. Németh Norbert oktatási dékánhelyettes, Dr. Zákány Róza egyetemi docens, 

Dr. Erdődi Balázs tanársegéd, Dr. Pap Pál, osztályvezető, DE ÁOK Tanulmányi Osztály, Chris 

Mariam Jacob, Ryota Yagi ÁOK hallgatók.  

 

Dr. Papp Zoltán dékánhelyettes úr üdvözölte a megjelenteket, bejelentette, hogy az ülésen a 

kiadatott napirend szerint fognak haladni.  

 

I. Napirend: 2022-23 tanév I. félév feed-back eredményeinek bemutatása, 

megbeszélése. 

 

Prof. Dr. Papp Zoltán dékánhelyettes úr ismertette, hogy egy összefoglalóval fognak kezdeni 

a hallgatói feed-back eredményekről a 2022/2023. tanév I. félévére vonatkozóan.  

Dr. Pap Pál osztályvezető úr ismertette a 2022/23. tanév I. félév feed-back eredményeit. (lsd I. 

sz. melléklet). Elmondta, hogy az orvosképzésre vonatkozó eredményekkel fogja kezdeni az 

értékelést, és utána tér át az osztott képzésre. Elmondta, hogy az az alapszabály, hogy 30%-os 

kitöltöttséget el kell minden tárgy tekintetében érni ahhoz, hogy értékelhető legyen az 

eredmény. Ebben a rendszerben 1-től 5-ös skálán kell értékelnie a hallgatónak az adott 

tantárgyat. A magyar hallgatók visszajelzéséből az látható, hogy minden tantárgy kb 4-es 

szintet hoz.  

Korábbi években nagyon alacsony volt a kitöltöttségi arány valamennyi évfolyamon, és ezt úgy 

próbálták meg javítani, hogy azon hallgatók részére, akik kitöltik a min. 5 kérdőívet a félév 

során, azoknak egy nappal hamarabb nyílik a Neptun rendszerben a vizsgaregisztráció. Ez 

javított is a kitöltöttségi arányokon. Még a blokkgyakorlatok esetében is elég magas 

kitöltöttségi arányokat értek el.  

Osztályvezető úr ismertette, hogy a VI. évre vonatkozó adatokat majd a következő félévvel 

együtt, a soron következő ülésen fogja prezentálni.  

 

Prof. Dr. Papp Zoltán dékánhelyettes úr megjegyezte, hogy a Bioetika 3,63-es és a Fogászat 

3,74-os átlag értéke elég alacsony. De már valamennyire magasabbak az értékek, mint az előző 

tanévben ugyanezen tantárgyaknál.  

A blokkgyakorlatok közül a Szülészet blokkgyakorlat kapott még alacsonyabb pontszámot. 

Leginkább a Nagyerdei Campuson letöltött gyakorlatok kaptak alacsonyabb értékelést. 
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Dr. Erdődi Balázs tanársegéd úr erre reflektálva elmondta, hogy meglepte az alacsony 

pontszám a blokkgyakorlatok tekintetében, és meg fogják vizsgálni ennek okait. 

 

Dr. Pap Pál Osztályvezető úr ismertette az osztott képzés feed-back eredményeit. (lsd. I. sz. 

melléklet) Az Orvosi diagnosztikai analitikus BSc program eredményeit mutatta be először. 

Ismertette, hogy a szakon belül 4 specializáció van. Az első évben még minden hallgató együtt 

van, másod évtől specializálódnak. A kapott eredmények jónak mondhatóak. Illetve az OKLA 

szakirányon a III. éves tárgyak nagy része 3 körüli értéket kapott, ami jóval alacsonyabb a 4-es 

átlagnál. Tekintettel arra, hogy ezen szakról nem vett részt hallgatói képviselő az ülésen, így 

nem tudták a hallgatókat megkérdezni az alacsony pontokkal kapcsolatban. 

Ismertette, hogy három MSc programja van még a Karnak, Egészség Pszichológia MSc, 

Molekuláris Biológia MSc és Klinikai Laboratóriumi Kutató MSc. Elmondta, hogy az 

Egészségpszichológia MSc vonatkozásában elég magas pontszámot kaptak a tantárgyak a 

hallgatóktól kivéve a Bevezetés az egészségpszichológiába és a népegészségtan tárgyakat. 

A Molekuláris Biológia szak vonatkozásában már nem voltak ilyen jók az eredmények. A 

Humán élettan II. tantárgy bár kicsivel jobb eredményt ért el, mint az előző tanévben (2,22 volt 

akkor az érték) a 2,56-os érték továbbra is kimondottan alacsonynak mondható. Az angol 

program esetében a kitöltöttségi arány nem érte el a 30%-ot, így nem értékelhetőek az 

eredmények.  

 

Chris Mariam Jacob angol programos orvostanhallgató megosztotta a bizottsággal a VI. éves 

hallgatók véleményét. 

 

- Szülészet és nőgyógyászat: A hallgatók úgy érezték, hogy nem mindig értékelik az idejüket. 

A kórtermi személyzet utasításai szerint alantas munkát végeztek. Ezt a munkát általában a 

kórtermi vizitek során végzik, amint arról néhány hallgató tájékoztatott. Ennek az az 

eredménye, hogy a hallgatók nincsenek tisztában a betegek kórtörténetével vagy jelenlegi 

állapotával, ami ahhoz vezet, hogy elszalasztják a lehetőséget, hogy részt vegyenek a normál 

szüléseken vagy a császármetszésen. 

 

- Általános sebészet: A kórtermi vizitek során a beteggel kapcsolatos megbeszélés magyarul 

történik. A hallgatók megpróbálják követni az információkat, de úgy érzik, hogy néhány 

kulcsfontosságú pont vagy a beteggel kapcsolatos új adat kimarad, és a tutorokkal történő 

megbeszélésnek hiánya tovább növeli ezt a problémát. Néhány hallgató ugyanezt érezte a 

műtéteknél való asszisztálás során. 

 

- Pszichiátria: A pszichiátriai osztályon zajló csoportterápiák során a foglalkozás teljes 

egészében magyar nyelven zajlik, és ha a magyar hallgatók nincsenek a közelben, az angol 

programos hallgatóknak kell a csoportterápiát elvégezniük és hallgatók nem értik teljesen az 

interakciót. Általában a foglalkozás végén a tutorok kb. 15-20 percig magyarázzák az 

történteket, ami elveszi az ülés lényegét. Ezért a hallgatók úgy érzik, hogy a magyar 
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hallgatókkal való párosítás vagy a jegyzet használata az ülés alatt hasznos lehet a csoportterápia 

megértésében rejlő teljes potenciál eléréséhez.  

 

Dr. Erdődi Balázs: Válaszolva az elhangzott hallgatói panaszokra a szülészetet érintően 

elmondta, hogy át fogják beszélni a hallgatói visszajelzéseket, és lépéseket tesznek a gyakorlati 

képzés javítására. 

 

Prof. Dr. Papp Zoltán dékánhelyettes úr ismertette, hogy minden tanszékvezető meg fogja 

kapni a feed-back eredményeket, a részletes értékelés is el fog jutni a Vezetők részére.  

 

Dékánhelyettes úr felhívta a figyelmet arra, hogy a Kar nagyon fontosnak tartotta és tartja az 

oktatás minőségének magas szinten történő biztosítását. Mindent megtesznek, hogy a képzés 

ne veszítsen értékéből és minőségéből. 

 

 

Tekintettel arra, hogy nem volt több hozzászólás Dékánhelyettes úr megköszönte a jelenlévők 

munkáját és bezárta az ülést. 

 

 

                                                                                                       
                  Dr. Papp Zoltán 

         egyetemi tanár 

       a Hallgató Feed-Back Albizottság elnöke 

Sarkadiné Domján Judit 

   jegyzőkönyvvezető      

 

Debrecen, 2023.09.07. 


